
6-700.000 kr för en utredning "superbuss" kan bli 
verklighet betalas med EU pengar 
  
Hur skulle en "superbuss" påverka resandet och vad skulle det kosta att 
genomföra idén? Det har Kristianstads och Östra Göinge kommuner 
tillsammans med Skånetrafiken och Blekingetrafiken fått pengar till att 
utreda. 
– Vi har fått pengar från Europeiska strukturfonden. Det handlar om 600 000–700 000 kronor för 
hela projektet, säger Tomas Theander som är stadsarkitekt i Kristianstads kommun. 
 
Utredningen ska göras av en konsult och drar igång till hösten. Ett år senare ska utredningen vara 
klar. 
 
– Det kommer att göras en förstudie på sträckan Åhus-Broby. Bakgrunden är att vi inte får järnväg 
till Åhus eller Broby inom överskådlig tid. Då måste vi göra något som är bättre än vad 
busstrafiken är i dag. Idén är: "tänk tåg – kör buss". 
 
Toni kommentar: 
För en person med kunskap om kollektivtrafik hade det tagit högst 2,5 minuter att klara 
ut hur man erbjuder resenärerna en snabb och vettig trafik. Hade trafiken varit 
avreglerad hade detta löst sig själv och pengarna hade kunna användas till för samhället 
vitala frågor. Vem stoppar slöseriet med skattepengar? Även EU pengar är våra 
skattepengar! Volvo, Mercedes, MAN och Scania har var för sig erfarenheter från 
bussvägar, använd denna erfarenhet, kostar NOLL istället för att uppfinna hjulet på nytt 
och ge en kompis ett konsult uppdrag, varifrån kommer alla dessa stolpskott? 
 

 


